

Steinmaur, January 2022

## Conflict Minerals

Gueng AG processes various raw materials such as aluminium, steel, plastic, brass, etc. into industrial components according to customer requirements. On request, the manufactured products can be surface-treated.

We always take care of our responsibility towards the environment and our employees. Our suppliers are also checked and selected with this in mind.

Due to many enquiries regarding the requirements of the US Dodd Frank Wall Street Reform and the Conflict Mineral Act with the proof that the 3TG minerals tin, tantalum, tungsten and gold are not contained in our products from conflict regions, we would like to issue a statement.

As a manufacturing company, we have confronted all our major material and plating suppliers with the requirements and can confirm that none of the companies source these 3TG minerals from the respective conflict regions.

Although there are no indications of incorrect information from our suppliers, we do not accept liability for the accuracy of the information provided.

For customer-specific enquiries, please contact us at [info@gueng.ch](mailto:info@gueng.ch).

Kind regards

Leander Gueng

**Gueng AG**

**GUENG AG**  
Décolletages/Feinmechanik  
Gewerbestrasse 3  
8162 Steinmaur  
Telefon: 043 422 29 49

Steinmaur, Januar 2022

## Conflict Minerals

Die Firma Gueng AG verarbeitet diverse Rohmaterialien wie z.B. Aluminium, Stahl, Kunststoff, Messing usw. nach Kundenwunsch zu Industrie-Bauteilen. Auf Wunsch werden die hergestellten Produkte oberflächenbehandelt.

Unserer Verantwortung gegenüber der Umwelt und Mitarbeitern wird stets Sorge getragen. In diesem Sinne werden auch unsere Lieferanten geprüft und ausgewählt.

Aufgrund vieler Anfragen betreffend den Anforderungen aus dem US Dodd Frank Wall Street Reform und dem Conflict Mineral Act mit dem Nachweis, dass die 3TG Mineralien Zinn (Tin), Tantal, Wolfram (Tungsten) und Gold nicht aus Konfliktregionen in unseren Produkten enthalten sind, möchten wir eine Stellungnahme herausgeben.

Als Produktionsunternehmen haben wir alle unsere wichtigen Material- und Galvaniklieferanten mit den Anforderungen konfrontiert und können bestätigen, dass keines der Unternehmen diese 3TG-Mineralien aus den entsprechenden Konfliktregionen bezieht.

Obwohl seitens unserer Lieferanten keinerlei Anhaltspunkte für unrichtige Angaben zu erkennen sind, lehnen wir jedoch die Haftung für die Richtigkeit der gemachten Angaben ab.

Für kundenspezifischen Anfragen stehen wir Ihnen gerne unter [info@gueng.ch](mailto:info@gueng.ch) zur Verfügung.

Freundliche Grüsse

Leander Gueng

Gueng AG

GUENG AG  
Décolletages/Feinmechanik  
Gewerbestrasse 3  
8162 Steinmaur  
Telefon: 043 422 29 49